
Møte i FAU på Oppsal skole 
Onsdag 10. mai 2023 18:30–20:30 på Teams 

Klasse  Til stede  Vara  Ikke møtt  Representant 

1A  X      Sverre Eidem Yrstad 

1B      X  Bjørn Sigmund Vik 

1C  X      Birgitte Haav Stokkan 

2A    X  X  Laila Hox (Anne Marte Løvbrøtte) 

2B  X      Jon Martin Lie 

3A  X      Peder Skou 

3B  X      Sølve Heikki Hyvärinen‐Farestveit 

3C  X      Bethel Fantayebil Tsehaye 

4A  X      Hanne Stemsverk Gundersen 

4B  X      Linda Kim Hussain 

5A  X      Hege Østerud 

5B  X      Yngvil Munck‐Olsen 

6A  X      Margrethe Ekbråten 

6B  X      Eva Ester Nygård 

7A  X      Terese Maurud (Cecilie Presley) 

7B      X  Helene Foseid Horne 

8E  X      Solveig Andersen 

8N  X      John Einar Thommesen 

9EN  X      Ina Ruud 

9EN  X      Cathrine Fjeldstad Gujord 

10E  X      Siv Nesvik 

10N  X      Uzoma Egbosi 

 

Dagens referent er Sølve H. Hyvärinen‐Farestveit (3B) 

Beslutninger/avklaringer i kursiv. 

Neste møte er tirsdag 13. juni 2023 18:30 fysisk på skolen. Husk å melde inn saker innen torsdagen 

før.  

Felles med skolens ledelse 

Oppfølging fra forrige møte 

Hjelp til å ta vare på hverandre (fra 3C) 

Mulighet for informasjon ut til elever, både gutter og jenter om hvordan ta vare på hverandre på 

fester/egne tilstelninger. Generelt hadde det vært fint om skolen kunne informere om disse 

tingene/tilkalle de som er eksperter på dette og kjøre workshop/gi informasjon. (Har sett at det også 

f.eks finnes en guttegruppe fra én skole som har reist rundt og prøvd å opplyse rundt dette). 

Svar: Politiet er inne og det vil også bli tatt opp på skolen framover. Diskusjon rundt grensesetting og 

hva som er delbart. Utekontakten har vært på besøk i dag og de tenker skolen å bruke mer. Det 

jobbes med rusforebygging. Fin arena for å ta opp dette med grensesetting.  



Vegg det kan sparkes fotball mot? (fra 5. trinn) 

Finnes det vegger på skolen det kan sparkes ball på? Bakgrunnen for spørsmålet er dårlig inkludering 

av jenter i fotballspilling i friminuttene på femte trinn. 

Svar: Har egentlig ikke noen vegger man i utgangspunktet kan sparke ball mot. Men sosiallærer har 

en tanke om å få bygd noe, både til snøball og fotball. Skolen ser behovet.  

Ny kontaktlærer i 2B fra høsten 

2B håper at ny kontaktlærer kan beholdes en stund. Har byttet lærer én gang allerede. Det håper 

skolen også på og jobber for det.  

Agenda FAU 

1. Godkjenning av innkalling og agenda 

Ok.  

2. Skoleturer – gratisprinsippet 

Skolen og FAU har mottatt et skriv fra utdanningsetaten som kan påvirke hvordan skoleturer kan 

arrangeres i framtida. Byråden har skrev at turer som baserer seg på egenandeler, gaver og 

foreldredugnad, ikke lenger skulle være lov i Oslo. Det vil ha mye å si for turer som skjer for elever på 

Oppsal skole (bl.a. Hvite busser).  

Etter at brevet er mottatt har det kommet nye signaler om at byråden kanskje snur i denne saken 

(https://www.adressa.no/nyheter/innenriks/i/EQqao3/skolebyraaden‐i‐oslo‐snur‐gir‐groent‐lys‐for‐

dugnad‐for‐skoleturer). Og at forbud mot dugnad kanskje ikke er den beste løsningen, men at det 

jobbes med å finne gode løsninger for å unngå press på dugnad.  

På grunn av nye opplysninger utsettes saken til neste møte.  

3. Lekseprinsipper 1‐7 – Morten Kolstad (fra skolen) 

Kommentar til tidsbruk: Det er veldig varierende på hvor mye tid hvert barn bruker på lekser. Er det 

sånn at man skal gjøre alle leksene på den tilmålte tiden, eller skal man gjøre det man får gjort på 

den tiden som er tenkt? Kan være greit å få avklart dette før skrivet sendes ut.  

Lekser bør oppleves som meningsfulle. Forslag om å ta bort lekser som «å være i fysisk aktivitet» 

siden dette er veldig vanskelig å følge opp. Det støttes av FAU.  

4. Kort info fra foreldremøte AKS Bethel/Laila 

Bakgrunnen for møtet er at det har vært en del støy og direkte kjeft fra foreldre etc. Det var mye og 

grundig informasjon om hva AKS gjør og hvordan de jobber. Nyttig og bra og det var generelt god 

stemning på møtet.  

Etter brevet som er sendt ut til foreldrene har AKS opplevd at situasjonen har blitt bedre og de har 

fått mange positive tilbakemeldinger på jobben AKS gjør og som er imponert over hva de får til.   



5. Kort info vedr Nattravn – John Einar/Solveig 

Før påske var det møte med bydelen (bydelens SalTo‐koordinator som samordner rus‐ og 

kriminalitetsforebyggende tiltak for barn og unge i bydelen), politiet ved Forebyggende Manglerud 

og Utekontakten som informerte om situasjonen i bydelen. Øvrige deltakere var 

natteravnkoordinatorer fra Oppsal, Bøler, Skøyenåsen, Abildsø, Østensjø og Manglerud. 

Politiet melder om at de observerer en liten økning i alkoholbruk, hjemmefest og stjeling av alkohol 

fra butikken. Vape, alkohol og lystgass er mer «in» om dagen mens det derimot er mindre bruk av 

cannabis.  

Både politi og utekontakt var inne på at de merker at åttende trinn på samtlige skoler er «sosialt 

rustne» når det gjelder å henvende seg til hverandre, hva som er lov/greit og ikke. De jobber derfor 

nå forebyggende med yngre grupper enn før, og er også oppmerksomme på overgangen fra sjuende 

til åttende trinn. Ellers er det ikke veldig mye henging ute – ungdomsgrupper er gjerne på vei til eller 

fra noe. Men de som henger har gjerne faste steder hvor de søker til (eksempler var lokale 

kjøpesentre, solstudioer, kiosker og bensinstasjoner). Og politiet finner rester av cannabis og lystgass 

i barnehager, parker, skoler og på t‐banestasjoner osv. 

Det jobbes med å fylle opp nattravnvakter fram mot sommeren. Man har klart å rekruttere 

nødvendige nattravner, men noen ganger har det vært i siste liten.  

6. Kort info rundt trafikk i området – Terese/Yngvild 

Saken gjelder forslag om å stenge Vetlandsveien for biltrafikk og anleggelse av sykkelvei. FAU har 

vært av den oppfatning at dette primært er noe som angår beboerne i borettslagene rundt, men det 

kan virke ikke som det er tilfelle. Det vil også påvirke skolen. 

Forslaget er altså å sperre Vetlandsveien, og dermed spre trafikken ut på andre veier. FAUs tanke har 

vært at man skal ha mest mulig trafikk på Vetlandsveien der det er fortau på begge sider.  

Skolen ønsker ikke at Vetlandsveien skal stenges. Det går mot det som er gjort med 

Hjertesoneprosjektet.  

Virket ikke som kommunen har sett behovene og innspillene fra skolen. Kommunen ønsker å legge 

mer til rette for sykler i Vetlandsveien, men det er mange argumenter for at dette kan gjøre trafikken 

mer utrygg i hele området rundt Oppsal skole.  

Det er uklart hva som er bakgrunnen for ønske om endring fra kommunens side. Det finnes generelt 

lite informasjon rundt dette. Det er mange spørsmål som er ubesvarte. 

Neste steg må være å samle inn mer informasjon og FAU ble enige om at Trafikkutvalget jobber 

videre med saken og tar kontakt med kommunen og prøver å innhente mer informasjon. I denne 

sammenheng er det viktig å minne Oslo kommune på Hjertesoneprosjektet. FAU skal ikke ta politisk 

standpunkt, men jobbe for trafikksikkerhet. Vi skal ikke være for eller imot sykkelvei eller 

parkeringsplasser.  

Skolens anliggende er kun frykten for økt trafikkbelastning i småveiene i nærområdet.  

7. Eventuelt 

 Hanne har vært på årsmøte i Oslo kommunale foreldreutvalg. Oppfordrer til at flere deltar 

framover. Hanne kommer til å sende ut info i forkant av møtene.  



 Til neste møte tar vi en runde på hvem som fortsetter i FAU eller eventuelt hvem som 

erstatter nåværende representanter (hvis det er klart).  

 Spørsmål om veksel til 17. mai. Hanne ringer Laila angående dette og er i dialog med Bethel 

videre.  

Runden 

Klasse  Sak 

1A   

1B   

1C   

2A   

2B  Siste møte for Jon Martin. Får ny FAU‐representant til høsten.  

3A   

3B   

3C   

4A   

4B   

5A   

5B   

6A  Det kommer ny FAU‐representant til neste år. 

6B  Det kommer ny FAU‐representant til neste år.  

7A   

7B   

8E   

8N  Er i dialog rundt dette med dugnadsarbeid i forbindelse med skoleturer. Viktig å få en 
rask avklaring på om dette faktisk er noe som er greit å gjøre.  

9EN   

10E   

10N   

 


